
To provide fast and easy load up, please follow the next steps at your arrival:

•	 Meet our coordinator Julia Aladushkina 004916097098077 or teammates

•	 She will tell you your box number and the closest upload place for your boxes and if available give you  

	 a personal assistant person	

• 	 Take your horses down and walk them to one of the check in points (one in front of all tents and one  

	 in the washing stable). The veterinarian is waiting there for you. Only after temperature check and check in (FEI APP)  

	 it is allowed to enter the stables!

• 	 Take all your stuff out of the lorry or also if available on a platform. Our tracker team will try to help you 

	 to transfer your stuff to your boxes.

• 	 Please drive your lorry as fast as possible to the parking place.  

	 Maik will help you and show you your parking position :)				  

We will give our best to make your stay with us as comfortable as possible!

Your Team of Teuto Rising Stars

TEUTO RISING STARS

Welcome to 
Teuto Rising Stars
We are happy to welcome you as our guests! We would like to spend a great week with you and your horses  

with good sports and fun & joy. 

All program points incl. the supporting program like fun games, fitness & party you will find on the schedule.. 

If you have any questions or if something is not running smoothly, please contact us. We are grateful for hints and  

suggestions for improvement! Enjoy your time and have a nice & successful week.

Important phone numbers

Event Director	 Max Haunhorst		  004915123871956

	 Mick Haunhorst		  004915140563906

Veterinary Delegate	 Dr. Michael Mäule		  00491733537545

Treating Vet	 Anke Ehrenbrink		  00491712279155

Verterinary Service Manager	 Dr. Kathrin Buntenkötter		  00491754117130

Stable Manager 	 Marie Krist		  004915754045031

	 Maurice Hoffmann		  004915774951439

Chief Steward	 Sigrid Sollböhmer		  00491792178183

Jury President	 Stephan Hellwig		  00491725325327

Show Office	 Falk Schlömer 		  00491717782800

President of the Event	 Melanie Haunhorst		  00491725960995



Um ein schnelles und einfaches Abladen zu ermöglichen, folgt bitte bei Ankunft den nächsten Schritten:

•	 Meldet Euch bei unserer Stall-Koordinatorin Julia Aladushkina 004916097098077 oder ihren Teamkollegen

•	 Sie wird Euch Eure Boxennummer und den nächstgelegenen Abladeplatz für Eure Boxen zeigen und, falls vorhanden,  

	 eine Hilfe zur Seite stellen	

•	 Ladet Eure Pferde ab und bringt sie bitte zu einem der beiden Check in Stationen. Eine befindet sich vor den Stallzelten, 	

	 die andere hinter den Stallzelten vor in den Waschboxen. Dort wartet der Tierarzt auf Euch. Erst nach der  

	 Temperaturkontrolle und dem Einchecken (FEI APP) dürfen die Pferde in die Ställe!

•	 Ladet bitte Euer Zubehör aus dem LKW, gerne wenn vorhanden auf eine Plattform. Unser Tracker-Team wird  

	 versuchen, Euch zu helfen die Sachen zu den Boxen zu bringen.

- 	 Bitte fahrt Euren LKW so schnell wie möglich zum Parkplatz. Maik wird Euch helfen und Euch Eure Parkposition zeigen :)	

		

Wir werden unser Bestes geben, um Euren Aufenthalt bei uns so angenehm wie möglich zu gestalten!

Euer Teuto Rising Stars Team

TEUTO RISING STARS

Welcome to 
Teuto Rising Stars
Schön, dass Ihr unsere Gäste seid! Wir möchten mit euch und euren Pferden eine tolle Woche mit gutem Sport und  

viel Spaß & Freude verbringen. 

Alle Programmpunkte inkl. des Rahmenprogramms wie Fun Games, Fitness & Party findet ihr auf der Zeiteinteilung. 

Wenn Ihr Fragen habt oder etwas nicht reibungslos läuft, meldet Euch bitte. Für Hinweise und Verbesserungsvorschläge  

sind wir dankbar! Auf eine schöne & erfolgreiche Woche.		
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Jury President	 Stephan Hellwig		  00491725325327

Show Office	 Falk Schlömer 		  00491717782800
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